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CESKY HOKEJ
CZECH ICE HOCKEY

Valassky hokejovy klub
Na Lapaci 394
755 01 Vsetin - Rokytnice

V Praze dne 15. 10. 2024

Véc: Rozhodnuti Disciplinarni komise CSLH

Disciplinarni komise Ceského svazu ledniho hokeje z.s. (dale jen ,CSLH*) ve slozeni
Mgr. Pavel Setikovsky, Vladimir Sindler, Jan Rachota, MBA, Jan Alin¢, Ing. Tomas
Strouhal a Antonin Vansa (dale jen ,DK CSLH*) se na svém jednani dne
15.10. 2024 zabyvala jednanim, jehoZ se mél dopustit hra¢ druzstva klubu ValaSsky
hokejovy klub, se sidlem Na Lapaci 394, Rokytnice, 755 01 Vsetin, reg. ¢. CSLH
81008 (dale jen ,Klub“), Tobia$ Ostrcil, reg. ¢. 1090062006 (dale jen ,Hrac"), vici
protinra¢i Janu BejSakovi, reg. ¢. 1066572005 (dale jen ,Protihrac”), v utkani soutéze
liga juniori (dale jen ,Soutéz*) ¢. 4062 hraném dne 11. 10. 2024 v Tabofe mezi
druzstvem klubu HC Tabor, reg. ¢. CSLH 30801, a druzstvem Klubu (dale jen
LUtkani“), a rozhodla

takto:

Hrac se svym jednanim v blize nezjisténém case Utkani, za kieré mu byl v Case
Utkani 59:59 ulozen hlavnim rozhod¢éim Utkani p. Markem Trnkou (dale jen
,Rozhodc¢i“) vétsi trest a osobni trest do konce utkani za Nedovoleny zasah do hlavy
nebo krku dle ¢l. 48 odst. 48.3. pravidel ledniho hokeje v platném znéni (dale jen
,Pravidla®), dopustil takoveho druhu jednani, u néhoz DK CSLH konstatuje, ze trest
ulozeny Hraci v Utkani Ize povaZzovat za dostatecny, a z uvedeného dlvodu se od
potrestani Hrace nad ramec trestu uloZzeného Hraci v Utkani ve smyslu ¢l. 523 odst.
4. soutézniho a disciplinarniho radu CSLH (dale jen ,SDR*) upousti.

Oduvodnéni:

Jednani, resp. zakroku, vici Protihrai posuzovaného v ramci tohoto disciplinarniho
fizeni se mél Hra¢ dopustit v blize nezjisténem case Utkani, pficemz za naplnéni
predpokladll k uloZeni trestu za prestupek Nedovoleny zasah do hlavy nebo krku byl
Hraci v case Utkani 59:59 Rozhod¢im uloZen vétsi trest a osobni trest do konce
utkani dle ¢l. 48 odst. 48.3. Pravidel. V souladu s ustanovenim odst. 3. vnitini
smérnice CSLH ¢&. 147 upravujici domaci ustanoveni k pravidlim ledniho hokeje byl
nadto u v zapise o Utkani zaznamenaného trestu vyznacen symbol hvézdicky na
znameni skutecnosti, ze dle posouzeni Rozhodc¢iho se jednani Hrace svym
charakterem a zplsobem provedeni zdsadné vymklo druhu jednani, které Ize
dostatecné potrestat v rozsahu stanoveném Pravidly, pfi¢emz v takovém pfipadé
plati, Zze takto potrestany jednotlivec ma automaticky zastavenou cinnost az do
uzavreni pfipadu pfisluSnou disciplinarni komisi. UloZeni pfislusného trestu pfitom
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bylo Rozhodéim odlvodnéno v poznamkéch k utkéni zapisu o Utkani nasledujicim
zplsobem: , V case 59:59 ulozen H17 5+ OK* za ZHK. Hric¢ na konci tretiny bez zdaju o
puk atakoval domdcilio Iiriace do oblasti hlavy a krku. D hrac se zranénint.”

Po provedeni dokazovani videozaznamem piedmétné situace, ktery si DK CSLH za
ucelem nalezitého objasnéni posuzovane situace sama opatrlla shledala DK CSLH,
Ze Hrac se svého zakroku dopustil vici Protinradi, ktery jiz v okamziku stretu nebyl
vdrzeni puku, ani nemohl byt zadnym jinym zplsobem za hrace v drzeni puku
povazovan. Protihrac¢ se kratce pred posuzovanym stretem dostal ke kotouci v rohu
hraci plochy poté, co tento v souboji s dalsim z hracl druzstva klubu HC Téabor, reg.
¢. CSLH 30801, s cislem dresu 25 Matyasem Rihou, reg ¢. 1127282005, ztratil hrac
druzstva Klubu s Cislem dresu 22 Toma$ Urge, reg. 1374442005 nacez bylo
zretelnym zajmem Protihrace, pfi védomi, ze do skoncenl Utkani zbyva nékolik malo
vtefin, odehrat kotou¢ podél hrazeni smérem ven z obranného pasma druzstva klubu
HC Tabor, reg. ¢. CSLH 30801. Tento zamér se Protihragdi nevydafil, nebot kotouc
nezasahl svou holi takovym zplisobem, aby uved! puk do pohybu smérem za branku
hajenou v rozhodny okamzik brankafem druzstva klubu HC Tabor, reg. &. CSLH
30801, nacez v okamziku, kdy Protihrac tuto skutecnost zjistil, ztratil na okamzik
pfehled o okolnim déni a pohlédl smérem doll, aby zjistil, kde se jim zahrany puk
nachazi. Této okolnosti vyuiil napadajici Hra¢ k tomu, aby pfibrzdil a po zméne
sméru svého pohybu vici Protihraci aktivné vystoupil svym levym ramenem.
Prestoze odpovedny zastupce druzstva klubu HC Tabor, reg. &. CSLH 30801, nechal
do prislusné kolonky zapisu o Utkani, v niz maji byt zaznamenana zranéni utrpéna
hraci toho kterého druzstva Ucastniciho se prislusného utkani, uvést poznamku, ze
Protihraé utrpél poranéni hlavy a Utkani nedohral, shledala DK CSLH, ze je
v posuzovaném pfipadé nutné brat relevanci tohoto sdéleni se znacnou rezervou. A
to jak z dlivodu, Ze za pfislusny zakrok byl Hraci ulozen vySe feceny trest pouhou
sekundu pfed skonéenim Utkanim, tak dale vzhledem ktomu, Ze primarni sila
zakroku nebyla Hracem nasmeérovana proti oblasti hlavy nebo krku Protihrace, ale na
tuto oblast patrne sklouzla po prvotnim zasazeni Protihraéovy pravé paze. DK CSLH
konstatovala, ze zadnym zplsobem nezpochybnuje dlvody, pro které byl Hraci
uloZen vétsi trest a osobni trest do konce utkani za naplnéni predpokladd k ulozeni
trestu za Nedovoleny zasah do hlavy nebo krku dle ¢l. 48 odst. 48.3. Pravidel, nebot
z Uhlu pohledu, z néhoz Rozhod¢i zékrok vidél, véc mohla pusobit jako pfimé
zasazeni oblasti Protihracovy hlavy nebo krku, soucasné stim vSak DK CSLH
shledala, ze zakrok byl Hra¢em proveden s nevyznamnou intenzitou, v disledku
které existovaly jen minimalni pfedpoklady k tomu, Ze by mohla byt pfedmétnym
jednanim Hrace zavaznéjsim zplsobem ohroZzena Protihrdcova dalsi ¢innost hrace
ledniho hokeje, zvlasté pak pfi nasmérovani primamni sily uderu na Protihracovu
pravou pazi. Na zakladé téchto jednotlivych shora uvedenych skuteénosti DK CSLH
v posuzovaném pfipadé nedospéla k presvédceni, Zze by se zakrok provedeny
Hracem pfi komplexnim zohlednéni jeho provedeni, snim souvisejicimi
skutecnostmi, miry jeho nebezpecnosti a jeho nasledkd vymkl charakteru jednani, u
nichz je mozné konstatovat, ze jejich potrestani prislusi plné do kompetence
rozhodciho pfislusného utkani prfimo v ramci takového utkani.

Ze shora uvedenych divodi DK CSLH v projednavaném piipadé rozhodla tak, ze se
Hrac¢ dopustil takového druhu jednani, u néhoz je na misté konstatovat, Ze trest
ulozeny Hraci v Utkani Ize ve vztahu kzavaznosti provinéni povazovat za



dostatecny, a z uvedeného dlvodu se od potrestani Hrace nad ramec trestu ulozené
Hraci v Utkani ve smyslu ¢l. 523 odst. 4. SDR upousti.
Pouceni:

Proti tomuto rozhodnuti DK CSLH Ize dle ¢l. 612 aZ 620 SDR podat odvolani
k vykonnému vyboru CSLH.

Odvolani je putno podat pisemné nejpozdéji do 15 dnil ode dne doruceni nebo
nameni tohoto rozhodnuti.




